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Predsjednik Hrvatskoga kardiološkog društva

U Zagrebu, 2. Veljače 2010. 

Poštovane kolegice, poštoveni kolege – članovi Hrvatskoga kardiološkog društva,

Upravni odbor Hrvatskoga kardiološkog društva u nekoliko je navrata raspravljao o problemu neplaćanja 
članarina. Podsjećam Vas da se članarine zasigurno nisu sustavno uplaćivale od 2003. g. do danas, a vrlo 
vjerojatno i  još nekoliko godina unatrag. 

U nekoliko navrata Uprave HKD-a pokušale su upozoriti i potaknuti članove na plaćanje članarine, ali 
nažalost  bez uspjeha. Naime, odgovorno mogu ustvrditi da u proteklih 7 godina nije bilo sakupljeno više 
od 10 članarina. 

U međuvremenu, kao što Vam je poznato, HKD je preraslo u najaktivnije stručno medicinsko društvo u 
Hrvatskoj, kako na temelju brojnih domaćih i međunarodnih skupova koje je organiziralo, tako i na 
temelju našega časopisa „Kardiolist“ koji izlazi redovito i trajno se proširuje i poboljšava, web portala 
www.kardio.hr  koji se trajno razvija i osuvremenjuje, „Newsletter“-a, zatim Hrvatskog registra 
hospitalnih bolesnika sa zatajivanjem srca, organiziranja Svjetskoga dana srca svake godine, opremanja 
štanda HKD-a na kongresima Europskoga kardiološkog društva (ESC-a), objavljivanju hrvatskoga izdanja 
smjernica ESC-a) itd. 

Unatoč našim aktivnostima i projektima, HKD nije do sada imalo financijskih problema zahvaljujući 
izdašnim sponzorstvima i donacijama zahvaljujući kojima je naša zarada bila veća nego troškovi. 
Međutim, tijekom 2009. g. gospodarska kriza odrazila se i na prihode Društva koji su se bitno smanjili, pa 
smo mnoge aktivnosti Društva bili primorani (su)financirati iz njegovih vlastitih sredstava. 

Budući da se obim naših aktivnosti tijekom ove godine nipošto neće smanjiti, nego će, naprotiv, 2010. g. 
biti možda i najaktivnija godina u životu našega Društva, uime Upravnoga odbora i osobno, lijepo Vas 
molim da se odazovete našem pozivu i započnete s plaćanjem članarina.

Na svojoj redovitoj sjednici održanoj 2. veljače 2010. Upravni odbor odlučio je da se svi dosadašnji dugovi 
radi neplaćanja članarina izbrišu. Međutim, inzistirat ćemo da od sada uplata članarine postane jedan od 
neophodnih uvjeta za upis i održavanje članstva u HKD-u.  Konkretno, započet ćemo s uplatama 
članarina za 2010. g, tako da se našim članovima putem trajnog naloga u računovodstvima njihovih 
poslodavaca omogući mjesečna uplata u iznosu od 30,00 kuna (trideset kuna). 

http://www.kardio.hr/


Umirovljenici –članovi HKD-a oslobođeni su plaćanja bilo kakve članarine. Svi ostali trebali bi na 
temelju priloženog dokumenta o trajnom nalogu s računovodstvima svojih poslodavaca dogovoriti 
mjesečnu uplatu u iznosu od 30 (trideset) Kn. 

U skladu s gore navedenim, Lijepo Vas molim da se odazovete ovoj inicijativi kako bi se aktivnosti 
našega Društva mogle odvijati normalno.

Uz srdačne pozdrave, s poštovanjem

Prof. dr. Davor Miličić

                             Predsjednik HKD-a


